
Enkel fråga till kommunalrådet Malin Carlsson (S)  

 

När byggs Borås nya vård- och omsorgsboende? 
 
 
Redan 2017-05-17 beslutade Vård- och äldrenämnden, då under vänsterpartistisk ledning, att 
begära en utredning av Lokalförsörjningsnämnden, för att hitta en placering för ett nytt vård- 
och omsorgsboende i Borås med 70-85 lägenheter. Beslutet togs för att nämnden hade 
identifierat ett kommande behov av fler platser för äldre på vård- och omsorgsboende, på 
grund av den demografiska utvecklingen i kommunen. Snart har det gått två år sedan detta 
beslut fattades och jag vill med anledning av det ställa följande frågor till ansvarigt 
kommunalråd Malin Carlsson (S): 
 

- Har en utredning gjorts där en plats för nytt vård- och omsorgsboende setts ut? 
- När börjar Borås Stad bygga ett nytt vård- och omsorgsboende? 

 

Borås 2019-02-19 

Ida Legnemark (V) 

 

 


